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Abstract (en)
A transport rack for glass sheets for automobiles comprises a torsion-resistant bottom part (1) and two rows (21, 22) of support bars (23) aligned
vertically. The support bars (23) form insertion compartments, to be loaded from above, for single glass sheets (29, 32). A rider-type holding element
(31) is secured resiliently on each support bar (23) in such a way that it can be fitted under prestress onto the upper edge of the glass sheet (29, 32)
assigned to the respective support bar (23). In this manner, each single glass sheet (29, 32) can be fixed individually in its insertion compartment
independently of the adjacent glass sheets. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Transportgestell für Autoglasscheiben umfaßt einen verwindungssteifen Bodenteil (1) und zwei Reihen (21,22) von senkrecht ausgerichteten
Stützstäben (23). Die Stützstäbe (23) bilden von oben zu beschickende Einschubfächer für einzelne Glasscheiben (29,32). An jedem Stützstab (23)
ist ein reiterförmiges Halteelement (31) derart federnd befestigt, daß es unter Vorspannung auf die obere Kante der Glasscheibe (29,32) aufsetzbar
ist, die dem jeweiligen Stützstab (23) zugeordnet ist. Auf diese Weise ist jede einzelne Glasscheibe (29,32) unabhängig von den benachbarten
Glasscheiben in ihrem Einschubfach individuell festgelegt. <IMAGE>
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